
„Nikdo to nechce slyšet!” Bratranec, 41 let,
cukrovka. DRUHÁ DÁVKA, ZÁSTAVA SRDCE.
A je toho mnohem, mnohem víc…
- CZ24 News | 20. listopadu 2021

ČESKO: Tragický je případ jednačtyřicetiletého muže, který před několika týdny zemřel.
Jeho příběh se útržkovitě objevil na skupině popisující vedlejší účinky očkování. Ačkoli
explicitně nezaznělo, že smrt mladého člověka přímo souvisí s očkováním, jeho sestřenice o
tom nepochybuje.

„Dobrý den jen chci napsat; bratranec, cukrovkář, 41 let. Nechal se očkovat, druhá dávka Pfizer,
zástava srdce. Minulý týden jsme se s ním rozloučili. Náhoda, určitě ne,” uvedla na skupině Martina
J. z Moravy. Její identitu redakce zná. Příspěvek vyvolal mezi členy zmíněné skupiny velkou debatu.

 

„Prosím, jsem tu téměř nová, chci tu načerpat informace a možná otevřít oči, protože možná žiju v
bublině. Pokud jsou ale tyto tragické příběhy po očkování pravdivé, musíte s tím jít ven, medializovat
to, podávat fotky, důkazy, nepomůže si o tom jen psát na uzavřené skupině,” reagovala Bohdana K.

„Nikdo to nechce slyšet. Když jsem svým očkovaným sousedům vyprávěla, jaké měla moje maminka
následky po očkování, tak se na mě dívají jako na marťana. Nikdo tomu nevěří a nechce to slyšet.
Když někdo z odborníků brojí proti vakcinaci, hned je nedůvěryhodný!” odpověděla vzápětí Romana
K.

Z diskuse na skupině Vedlejší účinky očkování

Zbylá část debaty se stočila na hádku mezi odpůrci a zastánci vakcinace. Jedni tvrdí, že příběh je
vymyšlený, druzí, že takových neštěstí se v souvislosti s očkováním stalo mnohem víc.

Autorka původního příspěvku o smrti bratrance v rámci diskuse odpověděla na několik dotazů.

Na možný nežádoucí vliv očkování reagoval už v lednu Petr Smejkal, lékař.
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„Je pravděpodobné, že některá onemocnění nebo zdravotní problémy budou mnozí lidé v budoucnu
chtít podobně spojovat s vakcínou proti COVID, neboť jí bude očkována většina populace. Pokud
nějaké dva jevy následují po sobě nebo pokud nějaké dvě proměnné spolu souvisejí, nelze z toho
ještě vyvozovat, že jedna je příčinou a druhá je následkem,” řekl tehdy.


